
 

Valná hromada ČSAR  
9. 10. 2022 
 
Z 56 pozvaných delegátů je přítomno 50 delegátů, Valná hromada je usnášeníschopná.  
Nadpoloviční většina – 26 delegátů, 2/3 většina = 34 delegátů (viz prezenční listina) 

 
 
1. Schválení jednacího řádu  
Valná hromada schvaluje jednací řád Valné hromady (viz příloha 1)  
48/1/1 - schváleno  
 
 
2. Schválení programu Valné hromady  
Valná hromada schvaluje program zasedání Valné hromady (viz příloha 1)  
49/0/1 - schváleno  
 
 
3. Volba mandátové a návrhové komise  
Mandátová komise: 
Martin Hátle - souhlasí 
Lukáš Sláma – souhlasí  
Richard Zadák - souhlasí 
VH schválila mandátovou komisi ve složení M. Hátle, L. Sláma, R. Zadák 
49/0/1 – schváleno 
 
Návrhová komise: 
Kateřina Rohanová - souhlasí  
Vilibald Prokop jr. - souhlasí 
Petra Hromasová – souhlasí 
VH schválila návrhová komisi ve složení P. Hromasová, K. Rohanová, V. Prokop jr.  
48/0/2 – schváleno 

 
 
4. Zpráva o činnosti výboru ČSAR  
K. Kolbová požádala VV, aby zprávy ČSAR byly zasílány dříve před konáním VH. J. Hais vysvětlil, že 
zprávy mohly být rozeslány až po jednání ČSAR s NSA.  
Valná hromada vyslechla zprávu o činnosti ČSAR (J. Hais + M. Pikálková - viz příloha 2)  
 
Zpráva o hospodaření  
Valná hromada vyslechla zprávu o hospodaření ČSAR za rok 2021 (M. Kočová - viz příloha 3)  
J. Chvátal poprosil o podrobnější rozpis nákladů. 

 
Zpráva revizní komise  
Valná hromada vyslechla zprávu Revizní komise ČSAR (P. Hromasová - viz příloha 4).  
Po vyslechnutí zpráv proběhla diskuze k předneseným zprávám. 

 

 



Po přečtení zpráv VV odešel jeden z delegátů. Jednání VH se dále účastní 49 delegátů, Valná hromada 

je usnášeníschopná. Nadpoloviční většina – 25 delegátů, 2/3 většina = 33 delegátů (viz prezenční 
listina). 
 

K. Rohanová vznesla dotaz k zablokování kanálu Youtube po MS v Praze. J. Hais vysvětlil, že peníze byly 

vyplaceny až po té, co dorazily finanční prostředky od NSA. Š. Slámová doporučila uzavřít smlouvy 

o duševním vlastnictví pro ČSAR.  

 

Š. Slámová a J. Chvátal požaduje podrobnější vyjádření ze strany RK v oblasti neposkytnutí finančních 

prostředků na základě porušení využití reprezentačního oblečení + průkazné zveřejnění podkladů, na 

základě čeho RK jedná. P. Hromasová vysvětlila, že RK doporučila VV stanovení pravidel, na základě 

kterých se rozhoduje. VV zrušil přidělování finančních prostředků na základě zjištění RK. M. Pikálková 

připomněla, že pravidla použití reprezentačního oblečení byla uvedena v zápisu z jednání VV. Pro 

budoucí období bude sestavena směrnice „dress code“, která bude určovat pravidla a postihy.  

J. Chvátal doporučil VV lépe komunikovat platná nařízení.  

 

VH schvaluje zprávu o činnosti, zprávu o hospodaření a zprávu revizní komise za rok 2021. 

37/8/4 - schváleno 

 

5. Plán činnosti a návrh rozpočtu 2022 
J. Hais nastínil plán rozvoje ČSAR. ČSAR se může stát členem větší zastřešující organizace nebo rozšířit 

působnost do více krajů. VV doporučuje rozšiřování působnosti z důvodu zachování finanční a 

organizační samostatnosti.  

M. Pikálková připomenula partnery ČSAR a představila probíhající jednání s potenciálními partnery. 

(viz příloha 5) 

M. Kočová představila návrh rozpočtu pro rok 2022 (viz příloha 6).  

Valná hromada schvaluje rozpočet ČSAR na rok 2022 dle přílohy.  

48/0/1 - schváleno 

 

 

Diskuse k plánu činnosti pro roky 2023-25 

 

Sportovec 2022 – vyhodnocení ano/ne 

23/10/16 - neschváleno 

 

K. Kolbová navrhuje VH schválit poděkování reprezentaci na soutěžích WRRC. 

49/0/0 - schváleno 

 

M. Marková žádá v případě možnosti napravit v televizním záznamu chybu vzniklou u mistrů ČR 

v kategorii junior, sdružení delegátů souhlasí, že bude chyba napravena.  

44/0/5 - schváleno 

 

Hlasování o tom, zda budou zvýšené členské příspěvky pro rok 2023 

30/2/17 - schváleno 

 

Návrh na zvýšení členského příspěvku z 500 Kč na 650 Kč  

7/6/36 - neschváleno 

 



Návrh na zvýšení členského příspěvku z 500 Kč na 600 Kč 

35/0/14 - schválené 

 

Návrh na zvýšení základního poplatku z 50 Kč na 100 Kč 

4/22/23   neschváleno 

 

Hlasování o inflační doložce bude řešeno na příštím jednání VH. 

 

 

K. Rohanová vznesla dotaz, zda by na školení porotců mohl být pozván někdo ze zahraničí. J. Hais 

vysvětlil, že máme stejný porotovací systém jako WRRC, což potvrdili i mezinárodní porotci.  

K. Kolbová navrhuje rozšířit harmonogram školení, workshopů a seminářů pro porotce, trenéry a 

tanečníky. Následovala diskuse o vzniku směřování.  

 

VH pověřuje K. Kolbovou ve spolupráci s ČSAR a FTVS uspořádat v rámci celoživotního vzdělávání 

2 seminář pro trenéry, tanečníky a porotce. Po realizaci se projekt vyhodnotí a bude navržen další 

postup. Bez nároku na finanční podporu z ČSAR. 

43/0/6 - schváleno 

 

P. Kavalíř podal návrh na zpětnou reflexi porotců po skončení soutěže pod patronací OD.  

48/0/1 - schváleno 

 

J. Chvátal – proč nejsou zveřejňovány známky na soutěžích.  

Hlasování o umístění otevřeného hodnocení (minimálně podobný formát jako WRRC) na každé soutěži 

ČSAR do 24 hodin po ukončení soutěže. Bude proveden testovací formát po soutěži v Radvanicích a 

bude umístěn na webu ČSAR. Následně VV rozhodne o dalším zveřejňování výsledků 

49/0/0 - schváleno 

 

J. Boháček – návrh na sestavování výsledného pořadí dle soutěží WRRC, tedy dle výsledků z opravného 

kola 

48/0/1 – schváleno 

 

P. Kavalíř – návrh na odvolání J. Boháčka z VV z důvodu nesportovního chování na soutěži WRRC 

18/16/15 

 

Po hlasování odešel jeden z delegátů. Jednání VH se dále účastní 48 delegátů, Valná hromada je 

usnášeníschopná. Nadpoloviční většina – 25 delegátů, 2/3 většina = 33 delegátů (viz prezenční listina). 
 

P. Slabý přednesl informaci o radě oddílů, poděkoval za spolupráci a rezignoval na post předsedy RO. 

Jako svého nástupce navrhuje Petru Hromasovou.  

 

R. Kolb navrhuje vstoupit pod Český svaz tanečního sportu. J. Hais vysvětlil, že jednání o spolupráci 

s ČSTS probíhají, nicméně v tuto chvíli není pro vstup do ČSTS pro ČSAR výhodné.  

 

K. Rohanová vznesla dotaz na využití sociálních sítí. V rámci diskuse byl předložen návrh, že pokud 

budou finanční prostředky, bude vytvořen komunikační plán pro rok 2023 expertem na mediální 

komunikaci s tím, že musí být zajištěné následné personální zajištění jeho plnění.  

45/0/3 - schváleno 



 

V. Klimentová vznesla žádost na vytvoření skupiny Whatsapp, kde J. Hais doplní trenéry ČSAR a bude 

zde prostor pro sdílení materiálu, které se umístí na sociální sítě.  

 

 

 

Schválení usnesení 

1. VH schvaluje jednací řád 

2. VH schvaluje program  

3. VH schvaluje mandátovou komisi ve složení M. Hátle, L. Sláma, R. Zadák a návrhovou komisi ve 

složení P. Hromasová, K. Rohanová, V. Prokop jr.  

4. VH schvaluje zprávu o činnosti, zprávu o hospodaření a zprávu revizní komise za rok 2021 

5. VH schvaluje plán činnosti a návrh rozpočtu pro rok 2022 

6. VH schvaluje poděkování reprezentaci na soutěžích WRRC 

7. VH schvaluje návrh na nápravu chyby v záznamu ČT 

8. VH schvaluje zvýšení členských příspěvků na 600 Kč 

9. VH schvaluje zpětnou reflexi porotců po skončení soutěže pod patronací OD 

10. VH schvaluje zveřejnění anonymizovaného otevřeného hodnocení po soutěžích 

11. VH schvaluje úpravu sestavování pořadí na soutěžích dle výsledků z opravného kola 

12. VH schvaluje zpracování komunikačního plánu v případě dostatečných finančních prostředků  

48/0/0 - schváleno 

 

 

 

Zapsali: P. Hromasová, K. Rohanová, V. Prokop jr. 

Schválil: J. Hais 

9. 10. 2022 

 


